
Referat bestyrelsesmødet den 12-09-2024 
Dagsorden: 

1.Opsamling fra bestyrelsesmødet den 12-06-2024 

 

Brønde: Aftalte brønde på parkeringsarealerne er blevet oprettet, samlet omkostning 5500 kr. Det aftales, at opgaven med at spule 
brøndene på den store parkeringsplads nu sættes i gang. Helle står for at få opgaven i hus.  

 

Gadefesten: blev afholdt og det var en hyggelig aften for både børn og voksne - antallet af deltager var 16.  

 

Klytdag: Der er ikke basis for at afholde flere klytdag i år, varslet klytdag aflyses derfor. 

Flagstang: boltene, der holder stangen er blevet spændt, og flagstangen står igen sikkert 

 

1.Økonomi. 

Orientering om at økonomien ser fornuftig ud.  

Indbetalingen af Grundejerkontingentet: Det blev besluttet, at der på kommende generalforsamling skal stilles forslag om at indføre 
et rykkergebyr i forbindelse med manglende indbetaling. 

 

1.Vedtægter:  
Som opfølgning på seneste generalforsamling, er det besluttet at vedtægterne skal gennemgås bl.a. i forhold til lejernes 
rettigheder. Britta, Hanne Mette og Claus ser vedtægterne igennem, herunder også udformning at et evt. rykkergebyr. Jf. 
punkt 3. 

 

1.Grønt udvalg:  

Det blev beslutte, at der laves ny aftale med Vestermark om vinterrydning for 2024-25. Helle kontakter Vestermark. Ellers intet nyt 
fra grønt udvalg.  

 

1.Næste bestyrelsesmøde 21. november v. Hanne Mette kl 19:00 

 

1.Evt. 

 

Ref. Helle 

 
 


